

四月第三个星期的祷告事项

1. 【路 22:15-16】耶稣对他们说：“我很愿意在受害以前和你们吃这逾越节的筵席。我告诉你们：我不再吃这筵席，直到成就在神的国里。”

花一段时间亲近神，思想最后晚餐中耶稣即将被出卖，耶稣即将走上苦路。感谢主对你的爱和舍己。向神表达你对祂的爱。

【a】位教会弟兄姐妹藉着圣周生命被更新，继续以一颗舍己爱主的心来经历神所赐的每一天，爱神爱人。

2.世界

【a】为俄罗斯乌克兰战争继续祷告。俄乌双方在为更大规模的战斗做准备，求主怜悯。为着化学武器的可能性祷告，求主插手，不让对大自然，对人有更严重的危害的事发生。

【b】为世界各国在俄乌战争中的立场祷告，求神介入，让各国领袖在这困难期间能做出不自私、正确、为人民、为世界和平的决定。

【c】为中国疫情持续恶化中，纪念医务人员的辛劳，人民的生活。愿疫情能敲响他们的心，愿意寻找跟随独一真神。

3.国家

【a】随着经济下滑，各种骗局增加。求主怜悯百姓，有智慧聪明辨别各样事物，免得深受其害。为国家经济祷告，求神带领政府振兴经济，赐予他们一颗为国为民的心来管理国家。

【b】为反跳槽法铺路的修宪法案再次展延祷告。求主掌权赐福让反跳槽法的实行真的能够使国家的政治更加稳定。

4.家庭

【a】为父母亲祷告，愿意担起信仰传承的责任。将上帝的话语教导孩子们，引导孩子们走在正路上。

【b】提名为家里的长辈祷告。为着长辈过去在家中信仰或生命的影响力感恩，祝福长辈们身心健康，疫情间更是蒙上帝大大保守看顾。

Issachar Watchmen Methodist 14/04/2022 - 20/04/2022

Prayer Items for 3rd week of April

1. [Luke 22: 15-16] And he said to them, "I have eagerly desired to eat this Passover with you before I suffer. For I tell you, I will not eat it again until it finds fulfilment in the kingdom of God."

[A] Spend some time drawing near to God, remembering Jesus is about to be sold during the last supper, Jesus is about to walk the Path of His Passion. Thank Jesus Christ for His love and selflessness. Express your love to God.

[B] Pray that the church is renewed through the observance of the Holy Week, and continue to love and experience God every day that He gives you.

2. World

[A] Continue to pray for the Russian-Ukrainian war as both Russian and Ukrainian parties are preparing for an escalation of the brutality of the war; with the possibility of the use of chemical and nuclear weapons. Pray that God would intervene, so that no more harm is done to humans and nature.

[B] Pray for the stance of each country with regard to the Russia-Ukraine War. May God intervene, so that the leaders of each nation can make selfless and right decisions; for the good of the people, and for world peace during this difficult period.

[C] Pray for pandemic situation in China: remember the medical teams and the people's well-being. May the epidemic alert them, to seek the real God.

3. Country

[A] Along with the global economic downturn, there has been a marked increase in the number of scams. May God have mercy, and grant us knowledge and wisdom to discern and avoid these scams. Pray for the economy: May God lead the government to revitalize the economy, and grant them a heart for the country and the people as they manage the country.

[B] The Constitution will be amended again to incorporate the Anti-party hopping law. May God bless the implementation of the anti-party hopping law so that it will benefit the country and stabilize our nation's politics.

4. Family

[A] Pray for parents to be willing to take responsibility for passing down the faith to the next generation. Pray that they will commit to teaching the words of God to their children, and guiding them to walk the narrow path.

[B] Remember the elderly in the family. Give thanks to God for their influence in life and faith. May God bless them with good physical and mental health. Pray specifically for God' s protection to be upon them throughout this pandemic and endemic time.

Isakhar Pengawal Methodist 14/04/2022 - 20/04/2022

Doa minggu ketiga April

1. [Lukas 22:15-16] Dia berkata kepada mereka, "Aku ingin sekali makan jamuan Paska ini bersama-sama kamu sebelum kematian-Ku! 16Percayalah, Aku tidak akan memakannya lagi sehingga makna perjamuan ini dinyatakan di Dunia Baru Allah."

Luangkan sedikit masa untuk mendekati Tuhan dan memikirkan tentang Perjamuan Terakhir, ketika Yesus hampir dikhianati, dan Yesus akan pergi ke salib. Terima kasih Tuhan atas kasih dan penyangkalan diri-Mu. Tunjukkan kepada Tuhan cintamu kepada-Nya.

【a】 Saudara-saudara di gereja telah diperbaharui dalam kehidupan melalui Minggu Suci, dan terus mengalami setiap hari Tuhan telah memberikan mereka hati penyangkalan diri dan cinta kepada Tuhan, mengasihi Tuhan dan mengasihi orang lain.

2. Dunia

[a] Teruskan berdoa untuk perang Rusia-Ukraine. Semoga Tuhan mengasihani Rusia dan Ukraine semasa mereka bersedia untuk pertempuran yang lebih besar. Berdoa kepada Tuhan untuk mencegah kemungkinan menggunakan senjata kimia. Berdoa kepada Tuhan untuk campur tangan dan mencegah berlakunya kemudaratan yang lebih serius kepada alam dan manusia.

[b] Berdoa untuk kedudukan semua negara di dunia dalam perang Rusia-Ukraine, dan minta Tuhan campur tangan, supaya para pemimpin semua negara boleh membuat keputusan yang tidak mementingkan diri, betul untuk rakyat dan keamanan dunia semasa masa yang sukar ini.

[c] Untuk memperingati kerja keras kakitangan perubatan dan kehidupan rakyat ketika wabak di China terus bertambah buruk. Semoga wabak itu menyerang hati mereka, dan mereka sanggup mencari dan mengikuti satu-satunya Tuhan yang benar.

3. Negara

[a] Apabila ekonomi merosot, pelbagai jenis penipuan meningkat. Semoga Tuhan berbelas kasihan kepada orang-orang, dan menjadi bijaksana untuk memahami segala sesuatu, supaya mereka tidak menderita akibatnya. Doakan

ekonomi negara, minta Tuhan pimpin kerajaan untuk cergaskan ekonomi, dan kurniakan hati untuk negara dan rakyat menguruskan negara.

[b] Berdoa untuk pelanjutan lagi rang undang-undang pindaan perlembagaan yang membuka jalan kepada undang-undang anti-lompat kerja. Semoga Tuhan berkuasa dan memberkati pelaksanaan undang-undang anti-lompat kerja benar-benar dapat menjadikan politik negara lebih stabil.

4. Keluarga

【a】 Berdoa untuk ibu bapa anda dan bersedia untuk bertanggungjawab untuk pewarisan iman. Ajar anak-anak Firman Tuhan dan pimpin mereka ke jalan yang benar.

【b】 Berdoa untuk pencalonan orang tua dalam keluarga. Terima kasih kepada para penatua atas pengaruh yang mereka bawakan iman atau kehidupan di rumah pada masa lalu, memberkati para penatua dengan kesihatan fizikal dan mental, dan mereka dapat dilindungi dan dipelihara dengan baik oleh Tuhan semasa wabak.